
Referat skolebestyrelsesmøde den 06.01.2021 

Fraværende: Kim Bork og Sandra (barsel) 

Møde er et onlinemøde 

1. Siden sidst 

En kort december, så vi blev ikke i samme omfang berørt af Corona nedlukning. 

Det har ikke været lige så svært at få gang i fjernundervisningen, da der er erfaringer og idéer 
at trække på. 

0.-3. årgang har ikke samme online undervisning som den øvrige skole, men der er lavet en 
struktur for dagen, som de enkelte årgange kan være i.  

Vi har nødundervisning og nødpasning på skolen. Der er ca. 30 børn, som møder ind og får 
hjælp til at deltage i fjernundervisningen. 

Der er stor opfindsomhed og gode idéer i forhold til undervisningen. 

4. årgang er kommet rigtigt godt i gang, men der skal stadig tænkes pauser og frikvarterer. 

Der bliver brugt at dele eleverne ind i virtuelle grupper, så de også kan tale sammen. 

I udskoling har der været udfordringer med, at elever har lukket hinanden ude. Det har vi 
fundet løsninger på. 

Vigtigt, at eleverne er i kontakt med hinanden. Digitalt. Eleverne må ikke være fysisk sammen i 
skoletiden. 

I fritiden vælger forældrene, hvem børnene er sammen med. 

Vivian vælger at skrive en opfordring til forældrene om, at eleverne ikke er sammen i 
skoletiden. 

Måske kunne der tænkes trivselsbånd eller andet i løbet at dagen, hvor eleverne kan mødes. 

2. Nyt fra elevrådet 

Johanna og Emma fra 7. årgang er deltagende. 

Fjernundervisningen fungerer rigtigt fint. En god oplevelse  

Høvdingeboldturnerings tilmeldinger er i gang. 



 
3. Princip for undervisningens organisering 

VM og BE vil forsøge at omformulere afsnittet med motion og bevægelse. Gerne med 
konkrete forslag. Samt kigge på to-sprogs-afsnittet, hvor skolens indsatsområder på dette felt 
beskrives. 

Åben skole: Skole OL byder ind med mange forskellige tilbud fra lokalforeninger. Lige nu ved 
vi ikke helt, hvordan formen ser ud. 

Måske skal vi sammenholde det med kulturdokumentet.  

Vi skal have tilføjet Co-teaching og holddeling med to-lærer ordning.  

Vi vender tilbage med et udkast til skolebestyrelsen. VM og BE 

4. Høringssvar specialskoletilbud på Billundskolen. Se bilag  

• Vi tænker, at det giver rigtig god mening, at eleverne fortsætter i det nye tilbud, i de 
samme lokaler og muligvis med de samme voksne.  

• Kan man spare så mange penge med samme kvalitet? 

• Nu er der endnu en opgave til PPS, og det bekymrer os, at de nye får en ny og større 
opgave, når det overgår til at blive et kommunalt tilbud. Vi er i forvejen udfordret på 
psykologtimer. 

Skolebestyrelsen går med høringssvaret fra MED. 

5. Madordning produceret i kantinen. Hvilke fonde skal vi søge hos? 

• Har vi en fuldstændig beskrivelse af den madordning, vi ønsker? Vi har en tidligere 
ansøgning, hvor madordningen er beskrevet. 

• Vivian har henvendt sig til kommunen for at få sparring og hjælp til at søge fonde om 
midler. 

• Egmontfonden kunne være en mulighed.  

• Måske skal vi finde en fundraiser, der kan hjælpe os med, hvor vi kan søge midler?  

• Vi får brug for hjælp til at søge ved fondene. 

• VM forsøger at tage kontakt til to, der har forstand på det at søge ved fonde. 

6. Idrætshal på Vestre Skole.  

Byggeriet nærmer sig sin afslutning, og vi er lovet, at man derefter vil se på muligheder for nye 
idrætsfaciliteter. Hvordan vil vi sikre os, at politikerne ikke glemmer det? 

• Vi har fået at vide, at når byggeriet er færdigt, så skal en hal ved Vestre Skole igen 
overvejes. Hvordan sørger vi for at politikerne ikke glemmer en hal ved Vestre Skole? 



• Kan vi inddrage eleverne? Kan vi invitere politikerne herud og se skolen? 

• Kan eleverne lave et læserbrev? 

• Kan vi gøre det på en helt anden måde? Kan det være en video, en sang, et indslag 
om hvor vi viser hvor meget vi har brug for en hal? 

• Vi vil lave noget på Facebook, som skal være sjovt, let at gå til og let at dele.  

• Vi nedsætter en lille gruppe, som har dette fokus. Mogens, Vivian, Uffe, Marie Louise. 

7. Status byggeriet 

Byggeriet går planmæssigt – måske lidt foran på nogle områder. Det kører fint det hele. Det er 
meget positivt. Skolestarterne kommer ind før tid. 

8. Evt 

 

 

 

Referent Birgitte Edens 

 

 

 

 


